
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Stagebjergparken  

Dato: 21. august 2024 Tidspunkt: kl. 19.30 

Sted: i nr. 17 hos Morten L.  

CVR: 33404670 

 

 

 

Dagsorden  Referat  

Deltagere 

Dorthe, Pia, Casper og Morten.  

 

Afbud 

Robert 

1.  Godkendelse af dagsorden  Godkendt  

2.   Tilbagemeldinger fra sidst 
Dobbelt forsikring afmeldt. Scannes og sendes til 

Dorthe. 

3.  
Økonomi, status (Dorthe) 

Gennemgang af regnskab og budget 

Gennemgang af økonomi 

 

Kasser stiller ikke til genvalg, og hvis der ikke er én der 

melder sig, tilkøbes ekstern assistance. 

 

Dorthe kontakter banken vedr. flytning af midler fra 

driftskonto til asfaltkonto. Der flyttes 2 gange årligt 

beløb. 

 

Dorthe undersøger hvad det koster at hyre en bogholder 

ind. 

 

Dorthe tilretter gennemgangen og sender til os. 

4.  

 

 

 

 

 

 

Grønne områder status 

Græsklipning 

Vejtræer (svamp, gødning) 

Blomsterbede fornyes? – Tidsler 

Er vi tilfredse med stenmelstier? 

Kommunal udbedring af sti fra 

sydvesthjørnet ud til Hedevej? 

Græsklipningen og ukrudtsbekæmpelse halter gevaldigt. 

Casper undersøger muligheden for at skifte Tolstrup ud. 

 

Det vedtages ikke at gøre mere ift. Svamp i efteråret, og 

så gødes træerne til foråret.  

 

Blomsterbede fornyes til næste arbejdsdag. 

 

Intet nyt ift. Stien ud til Hedevej. 

 

Munck skal udbedre Stenmelsstien. Pia sender billeder 

til Munck 

 



 

 

4.a 

Skal vi skifte Tolstrup ud? 

 

1. Stenmelsstien fra stamvejen til 

andelsboligerne er stadig ikke helt ok 

når det regner, da der er store 

områder, der er pivvåde efter regn. 

Lige om lidt kommer frosten og så 

bliver det glat 

2. Der er konstant hestesko og 

hestepærer i området. Skal vi have sat 

skilte op? 

3. Træbum ved cikaden ved stamvejen 

er blevet skadet/løftet op? Skal den 

udskiftes? 

Pia kontakter rideskolen mhp. bede dem om ikke at 

anvende stenmelsstierne og græsarealerne. 

 

Casper reparerer chikanen.   

5.  

 Munck. Ny asfalt? 

Henvendelse fra nr. 36? 
Afventer tilbagemelding fra Munck vedr. ny asfalt  

6.  Honorar for udfyldelse af ejendomsskemaer? 

Der oprettes en std. Skabelon og lægges på 

hjemmesiden 

 

7.  Planlægning af generalforsamling d. 25 sep. 

Pia laver udkast til indkaldelsen, dagsorden og 

årsberetning. 

 

Dorthe fremsender regnskab og budget til bestyrelsen 

inden generalforsamling for indhentning af sidste info. 

 

Dato ændres til kl. 26 september kl. 19.30.  

8. 
Eventuelt  

Næste møde 

D. 26/9 kl. 19.00 i centrum før generalforsamling. 

 


